
 

 Comissió seguiment Gòtic 
 
 

Data: 22 setembre 2021 

Lloc:  Centre Civic Pati llimona 

Hora:  18:30h 

Assistents: 

Presidenta:  

      

Consellers: 

 Patricia Martínez ( bcn-comu Consellera Gòtic); ; M Jose Chacon ( Juntsxcat); Tahir Rafi Khanum ( 
ciutadans) ;Laura de la Cruz ( ERC); Alba Segura ( ERC)  

Serveis, equipaments, tècnics o ponents:  

 Mariona Buxadé ( Tdb-Gòtic); Mercè Pérez ( Biblioteca Andreu Nin) 

Assistents representants d’entitats: 

 Teresa Picazo ( AV-Gòtic);   Teresa Caja ( As. veïns i comerciants Avinyó) ;  Carme Castells ( Amics 
barri de Sant Just); Cesar Pozo ( As. comerciants Magdalenes) 

S'excusa: Patricia García ( Psc Consellera Gòtic); Patricia Ferrer ( As. amics Plaça Reial); Xavier 
Massip ( As. Amics i comerciants de la Rambla);Helena Bové ( As. Gabella); Eva Vila ( Plataforma Fem 
Gòtic); Calixto Sobrado 

Veïnat a títol individual: 

 

 

Ordre del dia: 

 01. Funcions comissió seguiment i eleccions  

02. Seguiment compromisos consell de barri gòtic 

03.Proposta Contingut proper Consell de Barri Gòtic del 04 novembre  2021    

 Per consultar l'acta del consell de barri i comissions de seguiment  visitar:  

https://ajuntament.barcelona.cat/ciutatvella/ca/lajuntament/participacio/consell-de-barri 

Desenvolupament de la sessió: 

01. Funcions de la comissió de seguiment i eleccions d’aquesta i de la vicepresidència. 

La consellera  Patricia Martínez exposa les funcions de la comissió de seguiment. La C. de seguiment està 
formada per veïnatge , col·lectius , entitats i serveis del barri així com tècnics i representants polítics del Districte.  

Acta de: 



 

Es plantegen temes per treballar al Consell de barri i es fan seguiment dels acords presos. Es poden crear grups 
de treball per a temes específics que s’han de sotmetre a l’aprovació del Consell de barri.   

2.SEGUIMENT ACORDS  

Patricia M. exposa temes sorgits en els darrers consells de barri. La informació del seguiment dels acords 
d’aquests es farà en el proper consell . 
 
-Veinificació  del barri Gòtic.  
  -Incorporació de mobiliari urbà a partir de la Proposta de l’AV Gòtic  sobre noves ubicacions de fonts, bancs i 
papereres al barri.  
-Dinamització i incorporació espais jugables a les places: Plaça Mercè; Reial; Sant Felip Neri; Av. Catedral 
 
-Reactivació  i diversificació econòmica del barri. Accions derivades de la mesura de govern i del PDE.  
 Preocupació per dinamitzar i enriquir el model econòmic. Evitar el monocultiu existent a nivell comercial al Gòtic. 
  
No es repassen tots  els compromisos de la comissió de seguiment i cd barri, es pot informar en el consell de barri 
si es consideren.  
 
Es pregunta si  els membres de la comissió de seguiment volen afegir altre tema en el punt informatiu.  
 
Es demana informació sobre la intervenció amb terrasses de bars.  
 
Comerços emblemàtics, mesures per evitar la seva desaparició.  
 
 
 

02. DEBAT PER ACORDAR TEMA CONSELL DE BARRI 
 
 
 
L’equip de govern proposa parlar de la nova contracta de neteja.  Informació de la implementació, diagnòstic , 
propostes a considerar en l’aplicació. 
 
Els membres de la comissió confirmen que és un tema prioritari a tractar.  En relació al tema sorgeixen diverses 
propostes: 
 
Importància de que s’incorpori el concepte de neteja i recollida de residus.  En aquest sentit hi ha el reclam de 
poder ubicar més contenidors de  recollida selectiva al barri.  
 
Ressaltar en l’ exposició quines millores planteja la nova contracta en relació a l’anterior.  
  
 Crear un grup de treball previ a la implementació i pel seguiment de la posta en marxa de la nova contracte de 
neteja.  
 
Com treballar els actes incívics en relació a la neteja. Campanyes informatives, règim sancionador.  
 
Neteja dels contenidors i del seu voltant.  
 
Tractar la neteja en sentit ampli, incloure informació sobre els Urinaris públics. Procés de la instal·lació dels 
urinaris fixes auto rentables.  Recuperar propostes que s’han fet en diverses ocasions sobre convertir locals en 
serveis de w.c. amb personal que ho gestioni.  
 
S’han fet passejades per el tema de neteja, es ressalta la importància de fer el retorn dels aspectes detectats 
durant les passejades, i en general de les demandes. L’absència de retorn provoca desmotivació en la 
participació.  
 



 

Es dona l’alerta de sobre la nova detecció de rates i paneroles a la via publica.  Es vincula amb la necessitat de 
neteja del clavegueram. Es vol informació sobre quin sistema  de neteja de clavegueram s’està duent a terme.  
 
Alimentadors de coloms. Informar si hi ha algun programa que treballi amb aquestes persones.  Quin tractament 
es realitza per reduir la plaga de coloms i altres aus.  
 
 
 
Altres: 
 
AV Gòtic demana informació concreta sobre la  instància per retirar la terrassa del restaurant Biarriz. 
Alerta també de un comerç que estan obrint al carrer del Pi/ Palla demana tipus de llicència donat que hi ha risc 
que es converteixi en un nou local de bar. Abans hi havia una botiga de tèxtil.  
 
Acord:  Tema proper consell de barri Gòtic.  La nova contractació de servei de neteja. Millores de neteja al 
barri.  
 
Es tanca la sessió a les 19: 30h. 


